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Sedinta a fost deschisa  de secretarul comunei Deveselu, doamna  Gheorghe  Eugenia,   care a 
facut prezenta,  aratand ca sunt prezenti  13 consilieri locali din cei 13 consilieri locali alesi. 

Avand in vedere prevederile  art.  40 alin. (1) din Legea. 215/2001 sedinta  se poate desfasura  
in conditii Legale avand in vedere  numarul  consilierilor prezenti.  Sedinta  ordinară a fost convocata  
de Primarul  comunei  Deveselu  prin  invitatia  nr.  270 din 21.09.2015 in  baza  Dispozitiei   nr. 252   
din 21.09.2015. 

In convocare au fost specificate data,  ora,  locul desfasurarii, precum si ordinea de zi  propusa 
a se discuta,  conform prevederilor  legale. Lucrarile sedintei sunt publice. 

Presedinte  de sedinta este doamna consilier Andrei Alina Eugenia. 
Doamna  Secretar da citire procesului verbal de la sedinta  de îndată din 08.09.2015, care 

supus la vot,  este aprobat în unanimitate,  fără adaugiri sau observatii. 
Presedintele  de sedinta  da citire  ordinei  de zi.  
Domnul Primar anunță faptul că, retrage de pe ordinea de zi proiectul de hotărâre referitor la 

″actualizarea inventarului bunurilor ce aparțin domeniului public al comunei Deveselu″. 
Iniţiator: Primarul comunei Deveselu. 

Având în vedere că acest inventar trebuie să îl publicăm în Monitorul Oficial al României, este o 
responsabilitate imensă și o muncă pe măsură.   Am primit consultanţă de la specialiştii Consiliulului 
Judeţean Olt privind modalitatea corectă întocmire a inventarului, am solicitat sprijin OCPI Olt 
privind identificarea corectă a drumurilor din extravilanul comunei, am avut întâlniri cu reprezentanţii 
UAT-urilor învecinate pentru a nu ne suprapune cu drumurile de la limita administrativ – teritorială. 
Trebuie să vă spun că sunt multe neconcordanțe pe care nu le-am putut rezolva in timp util. Mai sunt 
de făcut foarte multe alte verificări, astfel că amânăm acest proiect de hotărâre. 

De asemenea, propun completarea ordinii de zi cu: 
1. Proiect  de hotărâre referitor la: modificarea și completarea HCL nr. 4/30.01.2013 

privind aprobarea mandatãrii Asociației de Dezvoltare Intercomunitarã de utilitãți publice pentru 
Serviciul de alimentare cu apã și de canalizare ″Oltul″ în vederea semnãrii Contractului de Delegare 
a Gestiunii Serviciilor Publice de Alimentare cu Apã și de Canalizare cu S.C. Compania de Apã Olt 
S.A. 

Inițiator: Primarul comunei Deveselu. 
Vin cu această completare pe ordinea de zi, întrucât,  cele două investiţii aprobate de 

dumneavoastră cu finanţare iniţială de la bugetul local: Branşamente apă în comuna Deveselu şi 
Branşamente canalizare în comuna Deveselu, au fost selectate la Ministerul Mediului pentru a fi 
finanţate din fonduri europene nerambursabile prin POS Mediu. Până la această dată a fost verificată 
modalitatea de atribuire a celor două contracte pentru execuţia de lucrări. Am primit aviz favorabil, 
urmând să depunem Cererea de finanţare cu documentele anexe cuprinse în Ghidul solicitantului Axa 
1 POS Mediu. 
            Pentru a îndeplini criteriile de eligibilitate, este necesar a se depune o serie de documente în 
forma cerută prin acest Ghid de finanţare. Condiţia de bază pentru a primi finanţarea este aceea de a 
face parte dintr-o asociaţie de dezvoltare intercomuntară de utilitãți publice pentru Serviciul de 
alimentare cu apã și de canalizare. Comuna Deveselu prin Consiliul local este membră a Asociației de 
Dezvoltare Intercomunitarã de utilitãți publice pentru Serviciul de alimentare cu apã și de canalizare 
″Oltul″ din anul 2013. Prin HCL nr. 3/2013 Consiliul local a aprobat asocierea cu alte UAT-uri pentru 
înfiinţarea acestei asociaţii, iar prin HCL nr. 4/2013 Consiliul local al aprobat mandatarea acestei 
asociaţii în vederea semnãrii Contractului de Delegare a Gestiunii Serviciilor Publice de Alimentare 
cu Apã și de Canalizare cu S.C. Compania de Apã Olt S.A. – operator regional înfiinţat de aceasta. 

Inițial  acestă Hotãrâre nu are formulatã modalitatea de  delegare a Gestiunii Serviciilor 
Publice de Alimentare cu Apã și de Canalizare ale comunei Deveselu. Lucru pe care trebuie să îl 
facem acum.  



Din discuţiile avute cu reprezentanţii operatorului regional S.C. Compania de Apã Olt S.A. şi 
cu cei ai Asociației de Dezvoltare Intercomunitarã de utilitãți publice pentru Serviciul de alimentare 
cu apã și de canalizare ″Oltul″, a reieşit faptul că, pentru a se încheia un act adiţional la contractul de 
delegare a gestiunii, pentru comuna Deveselu, este necesară această completare şi modificare a 
Hotărârii adoptate de Consiliul local în luna ianuarie 2013. 

Toate aceste clarificări au fost stabilite după ce a fost emisă dispoziția de convocare a 
Consiliului local în ședința ordinară a lunii septembrie. 

Urgența este dată de faptul că, timpul pe care îl avem la dispoziţie pentru a depune 
documentele la Ministerul Mediului este foarte scurt, pentru că până la finale anului 2015, dacă vom 
primi finanţare, trebuie să cheltuim şi banii care se vor aloca. 

Dacă amânam inițierea acestui proiect pentru luna octombrie, pierdeam oportunitatea de a 
depune Cererea de finanţare, întrucât se scurta perioada până la sfârsitul anului când am fi putut 
parcurgem paşi de a beneficia de finanţare nerambursabilă. 

 Supusa la vot,  ordinea  de zi, cu completarea propusă de domnul Primar, este  aprobata  in 
unanimitate. 

Se trece la discutarea   ordinii de zi,  pe puncte. 
1. Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea drepturilor băneşti aferente cadrelor didactice   

şi a personalului didactic auxiliar care solicită decontarea  cheltuielilor de deplasare din localitatea de 
reşedinţă la  locul de muncă şi de la locul de  muncă în localitatea de reşedinţă, pentru luna august 
2015.   

Iniţiator: Primarul comunei Deveselu. 
Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt intrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 

vot, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate. 
2. Proiect de hotărâre referitor la:  modificare organigramă și stat de funcții  al aparatului de   

specialitate al primarului comunei Deveselu. 
Iniţiator: Primarul comunei Deveselu. 
Domnul Primar: După cum bine ştiţi, în organigrama aprobată la sfârşitul anului 2014 nu  

avem post de îngrijitor.  
Până acum ne-am gospodărit cum am putut, dar este necesar să avem pe cineva care să asigure 

curăţenia. Vă propun  să desfiinţăm postul de tehnician însămânţător, care este vacant  şi nu îşi mai 
are aplicabilitate în cadrul primăriei  şi să înfiinţăm postul de îngrijitor la compartimentul 
administrativ. 
 Domnul consilier Nicola Florin: nu cred că se opune cineva. La orice instituţie există personal 
care asigură curăţenia. 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt intrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 
vot, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate. 

  4. Proiect de hotărâre referitor la: acceptarea de noi membri în cadrul Asociației de 
Dezvoltare Intercomunitare de Utilitati Publice pentru Serviciul de Alimentare cu Apa si de 
Canalizare  ″Oltul″. 

Domnul Primar: Aşa cum v-am spus în deschiderea şedinţei, pentru gestionarea utilităţilor 
publice, la nivelul judeţului Olt, s-a înfiinţat Asociația de Dezvoltare Intercomunitară de Utilitati  
Publice pentru Serviciul de Alimentare cu Apa si de Canalizare  ″Oltul″ din asocierea UAT-urilor.   
            Pentru ca o comună să devină membru cu drepturi depline în această asociaţie, fiecare UAT 
trebuie să accepte intrarea acesteia în ADI. 
 Consiliul local Deveselu a primit o adresă de la ADI Oltul prin care este rugat să analizeze 
posibilitatea acceptării de noi membri în cadrul Asociaţiei a consiliilor locale: Rotunda, Verguleasa, 
Tufeni, Şerbănesşti, Tia Mare, Gostavăţu, Băbiciu, Izbiceni, Fărcaşele şi Scărişoara. 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt intrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 
vot, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate. 

 5. Proiect de hotărâre referitor la: alegerea noului Președinte de Ședință al Consiliului  
Local Deveselu. 

    Doamna consilier Păun Jana propune pentru a ocupa functia de presedinte de sedinta pentru 
urmatoarele trei luni, pe domnul consilier Ştefan Costel. 

Nu sunt alte propuneri. 
Presedintele  de sedinta: Daca nu sunt alte propuneri, supun la vot. Supusă la vot, propunerea, 

domnul Ştefan Costel este ales în unanimitate ca fiind presedinte de sedinta pentru urmatoarele trei 
luni, începând cu luna octombrie a.c. 



6. Proiect de hotărâre referitor la: modificarea actului constitutiv al SC DEVES PRESTSERV 
SRL. 

 Domnul Primar: Domnul Giurea Marian – administratorul de la SC DEVES PRESTSERV 
SRL. si-a depus demisia. Conform Codului Muncii şi actului constitutiv al societăţii, având funcţie de 
conducere v-a parcurge perioada de preaviz  de 30 de zile lucrătoare până la încetarea efectivă a 
contractului de muncă şi respectiv a mandatului de administrator. 
 Trebuie numit un nou administrator. Eu, în calitate de primar vă propun pe domnul inginer 
Negreanu care acum este salariat al societăţii. Este un profesionist, un om integru care va putea să 
facă faţă provocării de a fi administrator la SC DEVES PRESTSERV SRL. 
 Pentru ca activitatea acestei societăţi să aibă continuitate, ţinând cont de contractele pe care 
trebuie să le onoreze, este necesar să aprobăm  prin Hotărâre de consiliu modificarea şi actualizarea 
actului constitutiv, întrucât la Registrul Comerţului este necesar acest document. Cum Consiliul local 
Deveselu este acţionar unic, el ţine loc Adunării Generale a Acţionarilor. 
 Dacă sunteţi de acord cu propunerea făcută. 
 Domnul consilier Vlad Constantin: având în vedere pregătirea profesională a domnului 
inginer Negreanu, experienţa pe care o are şi totodată faptul că este angajatul SC DEVES 
PRESTSERV, consider că este o alegere bună. 
 Domnul consilier Păun Teodor: cred că este persoana potrivită, cunoaşte activitatea societăţii, 
a participat la executarea lucrărilor pentru care sunt încheiate contracte. Este omul potrivit. 
 Domnul Primar: după încetarea mandatului de administrator, domnul Giurea Marian v-a 
rămâne muncitor la SC DEVES PRESTSERV. 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt intrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 
vot, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate. 

7. Proiect de hotărâre referitor la: desemnarea reprezentanţilor administraţiei publice locale  
în Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale Deveselu 
 Domnul Primar: Anual trebuie să aprobăm reprezentanţii administraţiei publice locale în 
Consiliul de Administraţie al şcolii,  un reprezentant este din partea primarului şi unul din partea 
Consiliului local. Din partea primarului propun pe domnul Giurea Ion – inspector la compartimentul 
situaţii de urgenţă din primărie.  

Din partea Consiliului Local, dacă nu aveţi altă propunere, eu zic să rămână în continuare 
domnul consilier Nicola Florin, dumnealui lucrează ca personal auxiliar în învăţământ, cunoaşte 
foarte bine problemele şi consider că este cel mai în măsură să  reprezinte Consiliul local în Consiliul 
de Adminsitraţie de la Şcoala Deveselu. 

 Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt alte propuneri sau intrebari,  supun  la vot proiectul  de 
hotarare. Supus la vot, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate, cu cele două propuneri: 

 -  reprezentantul Primarului comunei Deveselu - domnul GIUREA ION – inspector în cadrul   
Primăriei comunei Deveselu; 

-  reprezentantul Consiliului local Deveselu - domnul NICOLA FLORIN – consilier local.   
8. Proiect de hotărâre referitor la: modificarea și completarea HCL nr. 4/30.01.2013  

privind aprobarea mandatãrii Asociației de Dezvoltare Intercomunitarã de utilitãți publice pentru 
Serviciul de alimentare cu apã și de canalizare ″Oltul″ în vederea semnãrii Contractului de Delegare a 
Gestiunii Serviciilor Publice de Alimentare cu Apã și de Canalizare cu S.C. Compania de Apã Olt 
S.A. 
 Domnul Primar: la propunerea de completare a ordinii de zi v-am argumentat necesitatea 
modificării şi completării acestei Hotărâri, dumneavoastră rămâne să hotărâţi. 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt intrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 
vot, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate. 
            9. Discuţii, întrebări, interpelări. 
 Nu au mai fost alte discuții. 

 
 

                PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                                      SECRETAR, 
 
                ALINA EUGENIA ANDREI                                                EUGENIA GHEORGHE 

 
 

 


